
Eriävä mielipide

126§ Hallintosäännön hyväksyminen 

Ylimääräisen 50% palkkion korottaminen yli 3 tuntia kestävästä kokouksesta olisi ollut hyvä poistaa. 
Korotus poistetaan ettei kenelläkään ole epäilyä kokouksen tahallisesta pitkittämisestä korotuksen 
saamiseksi.

Istuvan valtuuston tulee kauden päätteeksi päättää tulevan valtuuston kokous palkkioista. Näemme 
erikoisena valtuuston, joka seuraavan vuoden lopun talousarviossa päättää itselleen kokous palkkioista.

Tulevat kokouspalkkio korotukset olisi pitänyt saattaa voimaan uudelle valtuustolle, joka aloittaa työnsä 
1.6.2025.

Janne Havisto

Anne Huttunen

Heikki Malinen

Alavieska  2.6.2024


